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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2015/16:1025 Enhetligt avgiftssystem för kollektivtrafik

Gränsdragningsproblem för våra regionala trafiksystem är verklighet för många 
resenärer i dag. I gränstrakter mellan regioner och län finns många exempel på 
krångligheter som fördyrar och försvårar för resenärer. Detta motverkar den 
ökade rörlighet som i dag är ett måste för att människor ska kunna bo kvar på 
landsbygden och ändå ta sig till jobb och utbildning på annan plats. Ett 
enhetligt system där staten går in och upphandlar ett tekniskt system för all 
kollektivtrafik i Sverige vore önskvärt. Därmed skulle man också skaffa sig 
möjligheten att kunna lösa ut gränsdragningsproblem relativt enkelt.

Jag vill fråga statsrådet Anna Johansson:

Hur ställer sig statsrådet till möjligheten att skapa ett riksenhetligt 
avgiftssystem för kollektivtrafik?

………………………………………

Adnan Dibrani (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2016-03-24
Besvaras senast
2016-03-30 kl. 12.00


